




CASTELBEL
— PORTO —

HOTEL LINE

www.castelbel.com

CASTELBEL

Headquartered in Porto city, Castelbel's products continue to be inspired by the idyllic scenery of the Douro River valley and the best that Portugal has to offer, capturing the aromas, colours and atmosphere of a country that is both traditional and cosmopolitan, whose sun, warmth and sea are nourishment for the soul and comfort for the spirit.

ORANGE-VERBENA

Perfumed with a vibrant blend of the aromas of sweet ripe orange and fresh verbena leaves, the Verbena Orange line captures the essence of a sunny Portuguese summer's day. With sparkling tonics of juicy citrus fruits and a subtle base of flowers and musk, this clean, invigorating fragrance revives the senses and refreshes the mind.

CASTELBEL

Basés à Porto, les produits de Castelbel continuent de s'inspirer des paysages idylliques de la vallée du Douro et de ce que le Portugal a de meilleur à offrir, capturant les arômes, les couleurs et l'atmosphère d'un pays à la fois traditionnel et cosmopolite, dont le soleil, la chaleur et la mer nourrissent l'âme et réconfortent l'esprit.

ORANGE-VERBENA

Parfumée avec un mélange vibrant de fragrances d'orange mûre et de feuilles de verveine fraîches, la ligne Verbena Orange capture l'essence d'une journée ensoleillée de l'été portugais. Avec des toniques pétillants de juteux fruits citriques et une base subtile de fleurs et de musc, ce parfum net et revigorant réveille les sens et rafraîchit l'esprit.





BOTTLES - Flacons

40ml - 1,35fl.oz.

SHAMPOO

Shampooing

CONDITIONER

Conditionneur

HAND & BODY WASH

Gel Lavant Mains et Corps

HAND & BODY LOTION

Lotion Mains et Corps

CARE ABOUT EARTH |  100% RECYCLED PLASTIC BOTTLE |  100% RECYCLED PLASTIC CAP |  VEGAN

SOAP - Savon

20g - 0,70oz.



ECOPUMP

300ml - 10,14fl.oz.

SHAMPOO

Shampooing

CONDITIONER

Conditionneur

HAND & BODY GEL

Gel Cheveux et Corps

HAND & BODY WASH

Gel Lavant Mains et Corps

HAND & BODY LOTION

Lotion Mains et Corps

CARE ABOUT EARTH |  100% RECYCLED PLASTIC BOTTLE |  VEGAN




CASTELBEL
— PORTO —

www.castelbel.com

GROUPE GM
AMENITIES EXCLUSIVOS

www.groupegm.es | www.groupegm.pt